
 
P R O T O K Ó Ł 

z  posiedzenia  Komisji  Rewizyjnej  
        z dnia  21 grudnia   2010r. 
 
Obecni członkowie Komisji wg załączonej listy obecności. 
W zebraniu uczestniczyli: Wiceprzewodniczący  Rady Gminy p. Grzegorz Grzesiakowski, 
p. ElŜbieta Zienkiewicz oraz p. Adriana Ilczuk -  pracownice UG. 
 
 Zebranie otworzył Przewodniczący Komisji p. Jan Abramczuk  witając wszystkich 
przybyłych. 
Poinformował, iŜ tematem spotkania  jest kontrola przetargów przeprowadzonych przez 
Gminę w 2010 roku. 
 
Pracownice  Urzędu Gminy – poinformowały o odbytych przetargach . 
 
Pani ElŜbieta Zienkiewicz – przedstawiła procedurę przetargową  na budowę wodociągu wraz 
z przyłączani w miejscowościach Wólka Komarowska, Wiski, Walinna oraz modernizację  
ujęcia wody w Komarówce Podlaskiej. 
Wpłynęły 3 oferty : 
1/ WODROL Lublin 
2/ PARSTER 
3/ Konsorcjum  
Umowa została zawarta z Konsorcjum  - 3 046 tys. zł. 
Dotacja to refundacja poniesionych kosztów. 
 
Pan Bogdan Wetoszka -  kwota szacunkowa jest ponad 5 mln. zł.  a umowa  jest na  kwotę 
ponad 3 mln. zł. więc zaoszczędziliśmy prawie 50% czy  dotacja ta nam przepadła, czy teŜ 
moŜna te środki  wykorzystać. 
 
Pani ElŜbieta Zienkiewicz -  PROW określa granice kwotowe o jakie środki moŜemy 
występować, moŜna więc składać kolejne wnioski na kolejne inwestycje. 
 
Pan Bogdan Wetoszka – czy w związku z tą oszczędnością  występowaliśmy z wnioskiem na 
inne inwestycje? 
 
Pani ElŜbieta  Zienkiewicz -  jeszcze nie, ale moŜemy wystąpić z kolejnym wnioskiem  ale 
musimy mieć odpowiednią dokumentację. 
 
Pan Bogdan Wetoszka -  cięŜko przewidzieć wyniki przetargów ale gdybyśmy występowali   
z szerszym zakresem  - czy prace moŜna byłoby ograniczyć? 
 
Pani ElŜbieta Zienkiewicz – wodociąg mamy rozbity na 3 etapy gdyŜ jako gminę nie stać nas  
było na tak duŜy wydatek. 
 
Pan Bogdan Wetoszka – skosztorysowanie wodociągu? 
 
Pani ElŜbieta Zienkiewicz -  etapami. 
 



Pan Bogdan Wetoszka – czy jest przygotowane studium uwarunkowań -  czy opłaca się to 
wodociągowanie? 
Pani ElŜbieta Zienkiewicz  - studium jest przygotowane ale dla danego etapu ,  co do całości  
wodociągowania to nie. 
 
Pan Bogdan Wetoszka – problem jest we tym, Ŝe opieramy się etapowaniu, nie mamy wizji 
zwodociągowania całej gminy. 
 
Pani Adriana Ilczuk –   następnie odbył się  przetarg na inspektora  nadzoru na I i II etap 
wodociągu. 
Szacunek 42 tys. zł. 
Umowa – 18 270 zł. 
 
Następne postępowanie przetargowe odbyło się na udzielenie kredytów bankowych. 
Kredyt 1 048 tys. zł. 
 
Pan Bogdan Wetoszka -  czy korzystamy na tym jak kredyt spłacimy wcześniej ? 
 
Pani Adriana Ilczuk -  tak, odsetki wyliczone są procentowo. 
 
Następne postępowanie przetargowe to : budowa i remonty dróg gminnych  
Wartość szacunkowa – 268 tys. zł 
Drogi: 1/ Wólka Komarowska – śulinki,  2/  droga do Cmentarza w Kolembrodach, 
3/ droga w Przegalinach DuŜych. 
 
Pan Bogdan Wetoszka – jakie kruszywo jest stosowane? 
 
Pani Adriana Ilczuk – dolomitowe. 
 
Pan Bogdan Wetoszka -  cena kruszywa i cena asfaltu? 
 
Pani Adriana Ilczuk -  cena kruszywa – 61 zł. za 1 tonę, asfalt- 1 500 m2  - 47 tys. zł. 
 
Pan Bogdan Wetoszka –  naleŜałoby zwrócić uwagę na oszczędności przy remontach dróg   
- robić tylko kruszywem. 
 
Pani Adriana Ilczuk -  następne postępowanie przetargowe odbyło się na kruszywo 
 -  2 przetargi. Pierwsze zostało umorzone gdyŜ kwota zaproponowana przekraczała kwotę 
zaplanowaną na to zamówienie. 
Przy drugim postępowaniu zmniejszono ilość. 
Szacunek 304 tys. zł. 
Średnia cena 75 zł. za 1 tonę brutto. Cena brutto po przetargu – 298 900 zł. 
 
Następne postępowanie przetargowe – remont Domu Nauczyciela / elewacja i wymiana 
okien/. Szacunek -  79 799 zł.  netto , 86 580 zł. brutto. 
 
Następne postępowanie  przetargowe odbyło się za dostawę autobusu do przewozu osób 
niepełnosprawnych. 
Szacunek zamówienia - 180 tys. zł. 
Kwota brutto 219 478 – netto 179 900 zł. 



 
Kolejne postępowanie przetargowe odbyło się na kredyt  / remont chodnika przy  
ul. Międzyrzeckiej i Staszica,  zakup samochodu, budowa wodociągu/. 
Wybrany został BS Radzyń Podlaski. 
 
Następne postępowanie przetargowe odbyło się na remont świetlic wiejskich . 
 
Pan Bogdan Wetoszka  - sposób ogłaszania przetargów? 
 
Pani Adriana Ilczuk – na BIP, na naszej stronie internetowej oraz na tablicy ogłoszeń. 
Termin 2 tygodnie. 
 
Pan Bogdan Wetoszka – czy termin moŜna przedłuŜyć? 
 
Pani Adriana Ilczuk -  moŜna. 
Przedstawiła skład Komisji przetargowej. 
 
Pan Bogdan Wetoszka -  jak wygląda realizacja inwestycji przetargowych ? 
 
Pani Adriana Ilczuk – został nam wodociąg  i roboty uzupełniające przy remizach., pozostałe 
inwestycje zostały juŜ zamknięte. 
Dostawa kruszywa jest w trakcie, będzie aneks na wydłuŜenie terminu dostawy. 
Odwodnienie ul. Osiedlowej i Lubelskiej – rów otwarty. 
 
Pan Bogdan Wetoszka – czy przy planowaniu zabudowy na ul. Wiskowskiej brano pod 
uwagę stosunki wodne, czy nasz wydział budownictwa jest świadom tego co tam się dzieje?, 
przecieŜ to UG daje warunki   inwestycji – wypis z planu zagospodarowania przestrzennego 
gminy. 
UwaŜam, Ŝe naleŜy szukać tego kto zawinił, czy oficjalnie jesteśmy w stanie  powiedzieć kto 
zawinił? 
Czy jesteśmy w stanie  poprosić organ powiatowy o interwencje w tej sprawie?. 
 
Komisja przedyskutowała temat odwodnienia ul. Lubelskiej i nowego osiedla . 
 
Pan Bogdan Wetoszka – wnioski z dzisiejszego posiedzenia: 
1/ rezygnować z asfaltu  - remonty dróg robić kamieniem, 
2/ wcześniej ogłaszać przetargi  by firmy miały więcej czasu  na przygotowanie 
dokumentacji, 
3/ zwrócić uwagę na większą ilość przetargów ponawianych. 
 
 Na tym protokół  zakończono i podpisano. 
 
 Protokolant       Przewodniczący Komisji 
 
 
         Wiesława Troć           Jan Abramczuk 
 


